
 

REFERAT FRA SAMARBEIDSMØTE DISTRIKT ØST 2,  31. AUGUST 2023 

Møtested: Zoom  
Deltakere: 
 

Astrid Trandem, Ringsaker 
Inger Karin Sevilhaug, Ringsaker 
Astrid Thorshaug, Hamar,  
Solveig Nordstrøm, Hamar 
Grete Colding, Hamar 
Solveig Schjerpen Hansen, Gjøvik  
Vigdis Karsrud, Gjøvik (DK) 
Hilde Torgerhagen Skumsrud, Gjøvik  
Susanne Blichfeldt, Gjøvik  
Jette Foss, Kongsvinger 
Unni Torkildsen, Kongsvinger 
Mette Amdahl, Lillehammer 
Gro Skaaret, Trysil, representant 
Lise Walberg, Gjøvik (medlem ekstensjonskomiteen)  

Referent:  Johanne Aasnæs Sørum, Ringsaker 
 

Ringsakers president Astrid Trandem ønsket velkommen til øst 2, tente lys og leste appellen.  

Alle presenterte seg slik at referenten fikk oversikt.  

Gjennomgang av saker til votering på L&R 2023 

Sak nr.  

10 a) Forslag til strategiplan for 2024-2028 
Enighet om unionens forslag. 

10 b) Forslag om endring i gjennomføring av L&R-møte 
- Spørsmål om ytterligere forenklinger / kostnadsreduksjon:  

o Om GetTogether på fredag kveld er nødvendig. Om det kan gjøres 
enklere, mer uformelt med enkel mat og samling.  

o Og om banketten er nødvendig eller om måltid kan gjøres enklere. 
o Det er vanskelig å finne billige overnattingsalternativer på steder 

som er sentrale/lett tilgjengelig.  
 Enighet om unionens forslag.  
Oppfordring til ytterligere forenkling/økonomisering.  

10 c) Forslag om endring av antall representanter (at det holder med en representant 
per klubb) – endring i klubblover og vedtekter.  
Hamar støtter forslag om én representant.  
Lillehammer mener det bør være to de gangene vi reiser.  
Gjøvik undrer seg over at unionen legger fram to alternative innstillinger.  
Mener det er godt å være to og at det må være ok når det nå reduseres til møte 
annethvert år.  



Kongsvinger, Ringsaker og Trysil går for alternativ 2 –at lovene beholdes som i 
dag.  
Gjøvik støtter forslag om å beholde dagens ordning. Har ordning med at de tar 
meg seg et nytt medlem til R&L. 
Klubbene stemmer som de vil.  

10 d) Forslag til organisasjonsendring - Opphør av verv som landsekretærsuppleant 
(Nettredaksjonen overtar funksjonen hvis landssekretæren trenger suppleant). 
Kommentar fra Hilde,tidligere landssekretær: Det er en kjempejobb å legge inn 
alle nye verv. Spør om det er tenkt på. Men samtidig – digitalisering kan 
forenkle jobben.  
Enighet om unionens forslag. 

10 e) Forslag til organisasjonsendring – Høringsgruppen opphører og funksjonen 
legges til FOKUS-kontakten. 
Enighet om unionens forslag. 

10 f) Forslag til organisasjonsendring - oppphør av verv som informasjons-
medarbeider. Oppgaver og ansvar legges til programdirektøren i norgesunionen.  
Enighet om unionens forslag. 

10 g) Forslag til organisasjonsendring - Materialforvalteroppgaven overtas av en 
klubb. Kan pålegges en klubb. Gjøvik pålegges oppgaven.  
Enighet om unionens forslag.  

10 h) Forslag til organisasjonsendring - Styrking av ekstensjonskomiteen 
Lise, medlem i ekstensjonskomiteen: Forenkling/reduksjon av antall 
medlemmer, at komitemedlemmene fordeler klubbene mellom seg og at DK går 
over til digital kontakt med klubbene.  Mener det er bra med arbeidsgruppe. 
Markedsføring er viktig, fint at det formaliseres og at Si blir mer aktive på 
digitale kanaler.  Samarbeid kan også gjøre det enklere å bli synlig i media.  
Vigdis: Nåværende/tidligere DK har gode erfaringer med eksisterende ordning. 
Spent på hvordan dette blir, men kanskje må en bare tenke nytt og satse på 
markedsføring. Spør om det fortsatt skal være DK og hva den rollen skal være. 
DK har flere roller enn ekstensjonsarbeid.  
Gro, har vært DK: Heier på forenkling og at vi må prøve nytt.  Det skal nedsettes 
ei arbeidsgruppe som skal komme med forslag. Det må gjøres endringer.  
Hilde: Hovedoppgaven til DK er å bidra til ekstensjon. Men greit med 
arbeidsgruppe som utarbeider ny modell. Om distriktene blir oppløst, så er det 
ingenting i vegen for at klubbene i Innlandet (Øst 2) kan fortsette å samarbeide 
– oppfordrer til det.   
Susanne: Modell nå som ikke fungerer så godt. Kan være bra å prøve noe nytt. 
Viktig at klubbene samarbeider. Bra med det nye informasjonsmaterialet som er 
laget.  
Støtter forslag om arbeidsgruppe. Distriktet ønskes opprettholdt.   
Enighet om unionens forslag. 

10 i) Forslag til omorganisering av unionsprosjekter – Studieforbundet Livslang 
Læring overføres til Si Rygge. (Prosjektet opphører som unionsprosjekt og blir 
klubbprosjekt.) 
Hilde: Det går ut på at hvis man holder kurs, så får man penger. Det virker som 
det er liten aktivitet og få klubber som benytter seg av det og det er lite penger 
å fordele. Lite å tape på at det går over til klubb.  



Enighet om unionens forslag. 

10 j) Lilla sløyfer 
Solveig: Enig med unionen om at ansvaret kan legges til Moldovakomiteen.  
Jette: Enig i at unionens forslag er bra. Men klubben har drøftet om det er riktig 
at det skal være på unionsnivå.  
Hamar: Går for unionsstyrets forslag.  
Ansvaret for lilla sløyfearbeidet overføres til moldovakomitéen som skal utvikle 
arbeidet videre. 
Støtter unionsstyrets forslag.  

10 k) Forslag om etablering av nytt unionsprosjekt – Soroptimist Nordic Leadership 
Academy (SNLA). 
Arbeidet er i gang. Unionsstyret anbefaler at det videreføres som 
unionsprosjekt. Endring er at det flyttes fra første visepresident til et 
unionsprosjekt som skal drives av en klubb.  
Gjøvik: Flott at det satses på unge kvinner og ledelse.  
Støtter unionsstyrets forslag.  

10 l) Forslag om overskytende eiendeler etter opphør av SI Drammen. 
Støtter unionsstyrets forslag.  

10 m) Forslag om digitalt arkiv med søkefunksjon 
Forslag fra Gjøvik. Dagens arkiv er gammeldags.  
Organisasjonen må henge med på digitale løsninger hvis den skal være attraktiv.  
Støtter unionsstyrets forslag.  

10 n) Forslag om websiden. Ny digital løsning utredes.  
Støtter unionsstyrets forslag. 

10 o) Endring av vedtekt 10.3.1 i unionsloven (som følge av saker/forslag foran) 
Støtter unionsstyrets forslag.  

 

Kommentar til budsjett 

Hilde/Gjøvik: Påpeker at budsjett ikke skal legges fram med minus, men kan ikke finne 

forklaring på hvordan dette skal dekkes inn? Fra distrikt øst 2 bør det stilles et enkelt 

spørsmål.  

Astrid/Hamar: Underskudd skal dekkes med egenkapital. Og unionen har egenkapital. Mener 

det ikke er nødvendig å spørre.  

Hilde/Gjøvik: Mener likevel at det bør spørres, dersom det er riktig at det ikke er forklart i 

saken.  Tviler ikke på at alt er under kontroll, men syns det er rart.  Det er minus på nesten 

600 000 også i resultatregnskapet for 2022. 

Solveig/Hamar: Mer interessant å spørre hvordan man skal komme ut av underskuddene: 

Men forenklingsprosjektene er også en del av dette.  

 

Susanne/Gjøvik: Gjøvikklubben vurderer det og følger opp.  



Diverse og eventuelt:  

Info om distriktsmøte. Møtet blir i Brumunddal sentrum 14. oktober. Invitasjon kommer 

snart.  

Info om studiestipendiater. De fleste klubbene treffer dem. 

(R&L-møte). SI  Ringsaker er tradisjonen tro vertskap for vorspiel før banketten lørdag 16. 

september  

Spørsmål om føring av utgifter og inntekter fra sløyfesalg i klubbregnskap. Jette spør om 

noen husker hvordan det skal føres. Svar: Kristina Weisæth, Gjøvik kan ha svar.  

 

  Brumunddal, 31. august 2023 

Ringsaker soroptimistklubb  

v/Johanne Aasnæs Sørum 


